
货架,北京货架,工具柜货架,货架

产品名称 货架,北京货架,工具柜货架,货架

公司名称 北京盛世金星货架制造有限公司

价格 2000.00/件

规格参数 品牌:金星货架
载重量:次重量
产地:北京

公司地址 北京市大兴区黄村镇西芦城村村委会西500米

联系电话 13366666614 13366188636

产品详情

品牌 金星货架 载重量 次重量
产地 北京 类型 工具柜

 高强度的结果设计和喷粉表面处理工艺，能适应工厂较复杂的工作环境；抽屉装有优质轴承和导轨，
保证抽屉承受额定载荷时亦能轻松顺畅开合；可自由选择配置不同高度的抽屉，充分满足生产现场的需
要；锁具先进，只用一把锁就能锁上所有的抽屉，保证物品安全；柜体底部配有垫脚，保护柜体在放置
或移动时不受损坏，方便用叉车搬运。 the result design of the high strength and spray the powder surface
processing craft, can adapt a more complicated work environment of factory;the drawer has high-quality bearings and
leads a track, can also open to match easily and smoothly while promising drawer to bear a sum to certainly carry a
lotus;can choose to install different high drawer freely, satisfy a demand of produce the spot well;the lock has a
forerunner, use a lock and then can lock up all drawers, promise a product safety;the cabinet body bottom has the mat
feet, protecting the cabinet body while placing or moving be free from damage, the convenience uses the fork car
porterage.
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